
P R O T O K Ó Ł   Nr XX/2020 

Sesji Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie 

odbytej w dniu 28 maja 2020 r. 

z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość 

(zdalny tryb obradowania). 

 

 

XX Sesję Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie w dniu 28 maja 2020 r. otworzył  

i jej przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej MARIUSZ GORGOL.  

 

Na wstępie sprawdził obecność w sesji poprzez wyczytanie nazwiska i imienia radnych. Każdy 

radny potwierdzał swoją obecność, jednocześnie będąc widocznym na ekranie pozostałych 

uczestników sesji. 

 

Radni, którzy potwierdzili obecność: Bartoszek Agnieszka, Bugiel Magdalena, Gąsienica 

Marzena, Gorgol Mariusz, Grosicka Joanna, Jadwiżyc Izabela, Lis Irena, Malarski Arkadiusz, 

Malinowski Artur, Niepelt Elżbieta, Palicki Dariusz, Papierkiewicz Magdalena i Sztyler Paweł. 

 

Radni nieobecni: Chołody Anetta i Fornal Karolina. 

 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol stwierdził, że na ustawowy skład Rady – 15, w sesji 

uczestniczy 13 radnych, co stanowi quorum i podejmowane uchwały przez Radę będą 

prawomocne.  

 

Po tym powitał zaproszonych gości tj. Burmistrza Dorotę Chrzanowską, Zastępcę Burmistrza 

Bogdana Korpala, Skarbnika Gminy Lidię Ławrukajtis, Sekretarza Gminy Beatę Czarnecką-

Herbaczewską, radcę prawnego Tomasza Wilickiego i Dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg  

w Szczecinku Włodzimierza Fila. 

Zaproszeni goście byli widoczni na ekranie pozostałych uczestników sesji. 

 

W dalszej kolejności Przewodniczący RM Mariusz Gorgol przystąpił do realizacji punktu  

pn. „Wnioski o zmianę porządku obrad sesji”. 

Powiedział, że porządek obrad otrzymali wszyscy radni i zapytał, czy są jakieś wnioski do 

porządku dzisiejszej sesji. 

 

Burmistrz Dorota Chrzanowska zgłosiła wniosek o wprowadzenie do porządku sesji w pkt 11 

„Podjęcie uchwał w sprawach” projektów uchwał w sprawach: 

1) ustalenia terminu zebrania wiejskiego, na którym ma być dokonany wybór sołtysa (Sołectwa 

Silnowo i Uniemino), 

2) ustalenia terminu zebrania wiejskiego, na którym ma być dokonany wybór rady sołeckiej 

(sołectwo Śmiadowo), 

3) ustalenia terminu zebrania, na którym ma być dokonany wybór rady osiedla (Osiedle Nr 1  

w Bornem Sulinowie). 

Poinformowała także o autopoprawce do projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian  

w budżecie Gminy Borne Sulinowo na 2020 rok. 

Autopoprawka dotyczy zwiększenia dochodów i wydatków majątkowych o kwotę 20.969,00zł 

oraz przeniesienia wydatków w kwocie 50.000,00zł między zadaniami inwestycyjnymi. Zmiany 

wynikające z autopoprawki spowodują zmiany ogólne budżetu. 
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Projekty uchwał i autopoprawka została przekazana radnym elektronicznie. Autopoprawka do 

projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Borne Sulinowo na 2020 

rok była przedmiotem obrad Komisji Budżetowo-Gospodarczej i Komisji Rozwoju. 

 

Innych wniosków o zmianę porządku obrad sesji nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol przeprowadził głosowanie imienne nad wprowadzeniem do 

porządku sesji w pkt 11 „Podjęcie uchwał w sprawach” projektów uchwał w sprawie: 

1) ustalenia terminu zebrania wiejskiego, na którym ma być dokonany wybór sołtysa (Sołectwa 

Silnowo i Uniemino) – jako ppkt 12, 

2) ustalenia terminu zebrania wiejskiego, na którym ma być dokonany wybór rady sołeckiej 

(sołectwo Śmiadowo) – jako ppkt 13, 

3) ustalenia terminu zebrania, na którym ma być dokonany wybór rady osiedla (Osiedle Nr 1  

w Bornem Sulinowie) – jako ppkt 14: 

 za głosowało 13 radnych, 

 głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie zgłoszono. 

 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Wniosek został przyjęty. 

 

Porządek Sesji Rady Miejskiej w dniu 28 maja 2020 r. przedstawiał się następująco: 

 

1. Otwarcie obrad sesji i stwierdzenie quorum.  

2. Wnioski o zmianę porządku obrad sesji. 

3. Przyjęcie protokołu poprzedniej Sesji Rady Miejskiej (Nr XIX/2020 z 30.04.2020 r.). 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych w okresie 

między sesjami. 

5. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie między sesjami oraz z wykonania uchwał. 

6. Informacja Powiatowego Zarządu Dróg w Szczecinku na temat utrzymania dróg powiatowych  

w granicach administracyjnych Gminy Borne Sulinowo, w tym realizacja zadań inwestycyjno-

remontowych w 2019 roku oraz planowane do wykonania zadania na 2020 rok. 

7. Informacja na temat utrzymania dróg, ulic i placów gminnych, realizacja zadań inwestycyjno-

remontowych w 2019 r., plany na rok 2020. 

8. Informacja na temat funkcjonowania systemu gospodarki odpadami komunalnymi w Gminie 

Borne Sulinowo za okres od 1 maja 2019 r. do 30 kwietnia 2020 r. oraz o wyniku przetargu na 

odbiór i transport odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości z terenu Gminy Borne 

Sulinowo. 

9. Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Gminy Borne Sulinowo z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie na 2019 r. 

10. Zatwierdzenie planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2020 rok (po zmianie). 

11. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) wyrażenia zgody na dzierżawę na okres do 3 lat nieruchomości stanowiącej własność 

Gminy Borne Sulinowo (nieruchomość gruntowa niezabudowana, oznaczona działką  

nr 1/171 w m. Borne Sulinowo); 

2) wyrażenia zgody na dzierżawę na okres do 5 lat nieruchomości stanowiącej własność 

Gminy Borne Sulinowo (część nieruchomości gruntowej tj. 200 m
2
, wydzielonej z działki 

nr 69 w m. Kłomino); 
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3) wyrażenia zgody na dzierżawę na okres do 5 lat nieruchomości stanowiącej własność 

Gminy Borne Sulinowo (część nieruchomości gruntowej tj. 642 m
2
, wydzielonej z działki 

nr 18/1 w m. Juchowo);  

4) wyrażenia zgody na dzierżawę na okres do 5 lat nieruchomości stanowiącej własność 

Gminy Borne Sulinowo (nieruchomość gruntowa niezabudowana, oznaczona działką  

nr 579/4 w m. Łubowo); 

5) wyrażenia zgody na dzierżawę na okres do 10 lat nieruchomości stanowiącej własność 

Gminy Borne Sulinowo (część nieruchomości gruntowej tj. 346 m
2
, wydzielonej z działki 

nr 1/2 w m. Borne Sulinowo); 

6) wyrażenia zgody na dzierżawę na okres do 10 lat nieruchomości stanowiącej własność 

Gminy Borne Sulinowo (część nieruchomości gruntowej tj. 30 m
2
, wydzielonej z działki  

nr 59/4 w m. Borne Sulinowo); 

7) wyrażenia zgody na użyczenie na okres do 5 lat nieruchomości stanowiącej własność 

Gminy Borne Sulinowo (część nieruchomości gruntowej tj. 500 m
2
, wydzielonej z działki 

nr 62/34 w m. Borne Sulinowo); 

8) ustalenia dopłat do cen wody i odprowadzonych ścieków dla wybranych taryfowych grup 

odbiorców usług; 

9) wykazu kąpielisk na terenie Gminy Borne Sulinowo w 2020 roku; 

10) określenia sezonu kąpielowego na  terenie Gminy Borne Sulinowo w 2020 roku; 

11) wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Borne Sulinowo na 2020 rok; 

12) ustalenia terminu zebrania wiejskiego, na którym ma być dokonany wybór sołtysa 

(Sołectwa Silnowo i Uniemino); 

13) ustalenia terminu zebrania wiejskiego, na którym ma być dokonany wybór rady sołeckiej 

(sołectwo Śmiadowo); 

14) ustalenia terminu zebrania, na którym ma być dokonany wybór rady osiedla (Osiedle Nr 1 

w Bornem Sulinowie). 

 

12. Interpelacje i zapytania radnych. 

13. Wolne wnioski i informacje. 

14. Ustalenie terminu następnej sesji. 

15. Zamknięcie sesji. 

 

Punkty 1 i 2 porządku obrad zostały zrealizowane. 

 

Po tym Przewodniczący RM Mariusz Gorgol przystąpił do realizacji pkt 3 pn. „Przyjęcie 

protokołu poprzedniej Sesji Rady Miejskiej”. 

 

 

Ad 3. 

 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol powiedział, że protokół poprzedniej Sesji Rady Miejskiej 

był wyłożony do wglądu i radni mieli możliwość zapoznania się z jego treścią. Zapytał, czy są 

uwagi do protokołu Nr XIX/2020 z 30.04.2020 r. 

 

Uwag do protokołu nie zgłoszono.  

 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol przeprowadził głosowanie imienne nad przyjęciem 

protokołu Sesji Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie Nr XIX/2020 z 30.04.2020 r.: 

 za głosowało 13 radnych, 

 głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie zgłoszono. 
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Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Protokół Sesji Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie Nr XIX/2020 z 30.04.2020 r. został 

przyjęty. 

 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol przystąpił do realizacji pkt 4 pn. „Informacja 

Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych w okresie między sesjami”. 

 

 

Ad 4. 

 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol przedstawił informację o działaniach podejmowanych  

w okresie między sesjami o następującej treści: 

 

„W okresie międzysesyjnym odbyły posiedzenia poniższe komisje Rady Miejskiej w Bornem 

Sulinowie:  

 

Komisja Budżetowo-Gospodarcza odbyła jedno posiedzenie, którego tematyka przedstawiała się 

następująco: 

 

1. Informacja na temat funkcjonowania systemu gospodarki odpadami komunalnymi w Gminie 

Borne Sulinowo za okres od 1 maja 2019 r. do 30 kwietnia 2020 r., w tym o wyniku przetargu 

na odbiór i transport odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości z terenu Gminy 

Borne Sulinowo. 

2. Ocena sprawozdania z realizacji Programu współpracy Gminy Borne Sulinowo  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy  

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2019 r. 

3. Analiza dochodów własnych gminy z tytułu podatków i opłat, w tym umorzenia  

i zwolnienia podatkowe za 2019 rok. 

4. Informacja o stanie przygotowania i realizacji zadań inwestycyjnych przyjętych  

w budżecie Gminy Borne Sulinowo na 2020 rok. 

5. Ocena realizacji zadań inwestycyjno-remontowych w zakresie utrzymania dróg, ulic i placów 

gminnych w 2019 r., plany na rok 2020. 

6. Zaopiniowanie projektów uchwał będących przedmiotem sesji zwołanej na dzień 28 maja 

2020r.  

 

Komisja Rozwoju odbyła jedno posiedzenie, którego tematem było: 

 

1. Ocena sprawozdania z realizacji Programu współpracy Gminy Borne Sulinowo  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy  

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2019 r. 

2. Zaopiniowanie projektów uchwał będących przedmiotem sesji zwołanej na dzień 28 maja 

2020 r. w sprawach: 

1) ustalenia dopłat do cen wody i odprowadzonych ścieków dla wybranych taryfowych grup 

odbiorców usług; 

2) wykazu kąpielisk na terenie Gminy Borne Sulinowo w 2020 roku; 

3) określenia sezonu kąpielowego na  terenie Gminy Borne Sulinowo w 2020 roku; 

4) wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Borne Sulinowo na 2020 rok (w zakresie 

działania komisji). 
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Komisja Rewizyjna odbyła jedno posiedzenie, na którym opracowała kwartałami projekt nowego 

planu pracy komisji na 2020 rok.  

Najbliższe posiedzenie komisji zostało zwołane na dzień 4 czerwca 2020 r., a tematem będzie 

rozpatrzenie sprawozdania finansowego, sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Borne 

Sulinowo za 2019 rok wraz z opinią regionalnej izby obrachunkowej o tym sprawozdaniu oraz 

informacji o stanie mienia komunalnego i na tej podstawie wnioskowanie w sprawie absolutorium 

dla Burmistrza Bornego Sulinowa.  

 

Komisja skarg, wniosków i petycji nie odbyła posiedzenia. W okresie międzysesyjnym nie 

wpłynęły skargi, wnioski i petycje adresowane do Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie.”. 

 

 

Po tym Przewodniczący RM Mariusz Gorgol przystąpił do realizacji pkt 5 pn. „Sprawozdanie 

Burmistrza z działalności w okresie między sesjami oraz z wykonania uchwał”. 

 

 

 

Ad 5. 

 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol powiedział, że wraz z zawiadomieniem i materiałami na 

sesję radni otrzymali sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie między sesjami oraz  

z wykonania uchwał.  

Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym stanowi załącznik nr 3 do 

protokołu. 

Zapytał, czy ktoś z radnych ma uwagi lub pytania do informacji zawartych w sprawozdaniu. 

 

Radna Joanna Grosicka podziękowała Pani Burmistrz oraz wszystkim osobom, które biorą w tym 

udział - pracownikom, że są podejmowane działania w obszarze pomocy społecznej, na których 

jej bardzo zależało, tj. utworzenie świetlicy socjoterapeutycznej jako ośrodka wsparcia dziennego 

i mieszkania wytchnieniowego. 

 

Burmistrz Dorota Chrzanowska sprostowała, że to nie świetlica socjoterapeutyczna tylko 

środowiskowa. Ma nadzieję, że może tym razem uda się to zrealizować, czynią starania w tym 

kierunku.  

 

Więcej głosu nie zabierano. 

 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol przystąpił do realizacji pkt 6 pn. „Informacja Powiatowego 

Zarządu Dróg w Szczecinku na temat utrzymania dróg powiatowych w granicach 

administracyjnych Gminy Borne Sulinowo, w tym realizacja zadań inwestycyjno-remontowych  

w 2019 roku oraz planowane do wykonania zadania na 2020 rok.”. 

 

 

 

Ad 6. 

 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol powiedział, że radni otrzymali informację pisemną 

zawierającą wykaz wykonanych robót w 2019 roku na terenie Gminy Borne Sulinowo, a także 

planowane inwestycje do wykonania w 2020 r. Powyższa informacja stanowi załącznik nr 4 do 

protokołu. 
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W sesji uczestniczy Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w Szczecinku Włodzimierz Fil i można 

mu zadawać pytania. Zwrócił się do Dyrektora PZD z pytaniem, czy chce do tej informacji coś 

dodać. 

 

Dyrektor PZD Włodzimierz Fil powiedział, że sprawozdanie obejmuje okres ubiegłego roku - 

sprawy utrzymaniowe i to co się wydarzyło na drogach powiatowych w Gminie Borne Sulinowo. 

Aktualnie są już na końcówce piątego miesiąca roku 2020 i widać jakie zadania Powiatowy 

Zarząd Dróg realizuje. Prosił o pytania. 

 

Radny Arkadiusz Malarski zabrał głos odnośnie inwestycji w Kądzielnej. Powiedział, iż widział, 

że geodeci pewne prace poczynili i zapytał, czy ta droga będzie zamknięta. 

 

Dyrektor PZD Włodzimierz Fil odpowiedział, że na okres montowania przepustu droga musi być 

zamknięta, bowiem istniejący obiekt podlega całkowitej rozbiórce. W sąsiedztwie przepustu leży 

rura, która zastąpi konstrukcję betonową. Kwestia, jak długo droga będzie zamknięta, jest 

uzależniona od warunków pogodowych. Jeśli będzie w miarę sucho i nie będzie większych 

opadów deszczu, to operacja może potrwać od 2 do 3 tygodni. Jak nastąpi zmiana warunków 

pogodowych, to termin zamknięcia drogi może ulec wydłużeniu. Przy rozbiórce obiektu okaże się 

też, jakie tam są warunki geologiczne. 

 

Radny Arkadiusz Malarski zadał pytanie dotyczące planowanej inwestycji w miejscowości 

Łączno, a mianowicie czy planując tą inwestycję biorą pod uwagę wycinkę alei lipowej. 

 

Dyrektor PZD Włodzimierz Fil odpowiedział, że inwestycja nie jest planowana na ten rok - do 30 

lipca ma być gotowa dokumentacja na całą drogę od Silnowa (skrzyżowanie z drogą krajową  

nr 20) do miejscowości Jeleń (również skrzyżowanie z drogą krajową nr 20), czyli odcinek 6,9 

km. Dokumentacja jest podzielona na 3 etapy. Jeżeli ma być wybudowana droga powiatowa tej 

klasy jaka ma tam być, to niestety lipy muszą zostać usunięte. Próbowali szukać możliwości 

poprzez tzw. odstępstwo od warunków technicznych, ale niestety nie pozwoliłoby uzyskać 

dofinansowania zewnętrznego. Poinformował, że dofinansowywane są te zadania inwestycyjne 

drogowe, które spełniają warunki określone w przepisach dotyczących budowy dróg i obiektów 

inżynierskich. Jeśli ma zostać zbudowana jezdnia o szerokości 6 m, to lipy będą musiały być 

wycinane jednostronnie. 

 

Radny Arkadiusz Malarski powiedział, że ta aleja lipowa stanowi o charakterze tego miejsca  

oraz tych miejscowości i uważa, że jest to niedobre posunięcie. 

 

Dyrektor PZD Włodzimierz Fil odpowiedział, że musimy coś wybrać tj. czy chcemy mieć drogę  

i np. wybudujemy drogę z Jelenia do m. Łączno, czy wybudujemy całą drogę. Zarząd powiatu  

i rada powiatu podejmą decyzję, kiedy ta inwestycja ruszy. Oni natomiast powinni być gotowi do 

złożenia wniosku do funduszu dróg samorządowych na rok przyszły. 

 

Radny Arkadiusz Malarski zapytał, czy to jest najbardziej pilna droga, bo są drogi bardziej 

uczęszczane a w gorszym stanie. 

 

Dyrektor PZD Włodzimierz Fil odpowiedział, że odnośnie tej drogi wpłynęło dużo interpelacji  

i zapytań, szczególnie wtedy, gdy Śmiadowo było przebudowywane. Ta droga ucierpiała poprzez 

inwestycję w Śmiadowie. Droga ta jest istotna dla układu komunikacyjnego powiatu, bowiem 

przy zdarzeniach na drodze krajowej, tamtędy policja robi objazd.  

 

Radny Arkadiusz Malarski poruszył temat nakładki w Silnowie od tabliczki do stacji benzynowej. 
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Dyrektor PZD Włodzimierz Fil odpowiedział, że mieli w budżecie do niedawna pieniądze na 

nakładki, ale COVID spowodował, że nakładki w tym roku zostały wycięte, więc trzeba czekać do 

następnego roku. 

 

Radna Elżbieta Niepelt powiedziała, że niepokoi ją stan nawierzchni drogi i pobocza drogi  

z Radacza do Juchowa, za wyjątkiem miejsc gdzie były robione nakładki.  

 

Dyrektor PZD Włodzimierz Fil odpowiedział, że to, co w tym roku będą w stanie zrobić to 

remonty cząstkowe – są akurat na tym etapie i wszystkie ubytki są uzupełniane, krawędzie 

naprawiane. Natomiast na większe inwestycje na tej drodze musimy czekać. 

 

Radna Elżbieta Niepelt powiedziała, że na tej drodze są bardzo poważne ubytki przy byłych 

akwenach wodnych Fundacji oraz z Radacza do drogi wojewódzkiej w stronę Barwic. Jadąc od 

skrzyżowania nad jeziorem do Radacza przed domem po prawej stronie jest bardzo duży uskok. 

 

Dyrektor PZD Włodzimierz Fil odpowiedział, że jest to efekt wypłukiwania pobocza przez 

spływające wody (droga jest na pochyleniu). Na tyle ile to jest możliwe, w niektórych miejscach 

pobocza poprawią. Natomiast nie ma co liczyć na to, że cała ta droga w najbliższym czasie będzie 

w jakiś sposób zmodernizowana.  

 

Radna Elżbieta Niepelt powiedziała, że mieszkańcy nowego osiedla za cmentarzem ciągle ją 

dopytują o remont drogi (wjazd na osiedle). Zapytała, kto ma to zrobić. 

 

Dyrektor PZD Włodzimierz Fil odpowiedział, że wjazd na to osiedle nie jest skrzyżowaniem  

i zgodnie z ustawą o drogach za zjazdy odpowiada właściciel nieruchomości. Gdyby to było 

skrzyżowanie, byłaby droga gminna, droga publiczna, to wtedy zarządca drogi wyższej kategorii 

za to odpowiada. W tych okolicznościach stan tego wjazdu-zjazdu leży w gestii właściciela tego 

terenu. 

 

Radna Elżbieta Niepelt zapytała, czy nawet w tej części pobocza bezpośrednio przylegającego do 

jezdni. 

 

Dyrektor PZD Włodzimierz Fil odpowiedział, że tak.  

 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol powiedział, że już od lat powtarza jak mantrę o drodze 

powiatowej do miejscowości Starowice. Przypomniał, że bodajże w 2004 roku tam był robiony 

pierwszy odcinek 700 m asfaltu bez nakładki warstwy ścieralnej. Dzisiaj asfalt na tym odcinku 

popękał i jak tej nakładki nie położy się w najbliższym czasie, to po prostu na ten asfalt nie będzie 

co nakładać. Zapytał, kiedy jest przewidziane położenie tej nakładki. 

 

Dyrektor PZD Włodzimierz Fil odpowiedział, że o tym on nie decyduje, bo środki finansowe na 

takie zadania przydziela Zarząd Powiatu i Rada Powiatu, więc tam trzeba składać wnioski. Ten 

odcinek, gdzie jest jedna warstwa, był robiony z funduszu gruntów rolnych. Ma świadomość tego, 

że tę pierwszą warstwę trzeba przykryć drugą warstwą i dołożyć siatkę, by wzmocnić. Wtedy ta 

droga by lepiej i dłużej służyła wszystkim użytkownikom. 

 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol stwierdził, że mają się więc konsultować z Radą Powiatu. 

 

Dyrektor PZD Włodzimierz Fil zasugerował, że poprzez swoich radnych powiatowych – Panów 

Górkę i Zająca. 
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Więcej głosu w tym punkcie obrad nie zabierano. 

 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol podziękował Dyrektorowi PZD za informacje. 

 

Dyrektor PZD Włodzimierz Fil podziękował za możliwość spotkania. 

 

Po tym Przewodniczący RM Mariusz Gorgol przystąpił do realizacji pkt 7 pn. „Informacja na 

temat utrzymania dróg, ulic i placów gminnych, realizacja zadań inwestycyjno-remontowych  

w 2019 r., plany na rok 2020.”. 

 

 

Ad 7. 

 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol powiedział, że radni otrzymali informację pisemną na temat 

utrzymania dróg, ulic, placów gminnych i realizacji zadań inwestycyjno-remontowych w 2019 r., 

planów na rok 2020. Informacja była omawiana na posiedzeniu Komisji Budżetowo-Gospodarczej 

i zwrócił się o przedstawienie opinii. 

Powyższa informacja stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej Arkadiusz Malarski przeczytał opinię o treści: 

„Komisja Budżetowo-Gospodarcza zapoznała się z informacją na temat utrzymania dróg, 

ulic, placów gminnych i realizacji zadań inwestycyjno-remontowych w 2019 roku oraz 

planowanych zadań na 2020 rok. 

Przewidziane do wykonania zadania w 2019 roku zostały zrealizowane zgodnie  

z ustalonym planem w odniesieniu do przyjętych w budżecie Gminy Borne Sulinowo środków 

finansowych. Ogółem na te zadania wydatkowano kwotę 2.439.859,37zł. 

Zdaniem komisji podejmowane zadania inwestycyjno-remontowe w zakresie dróg 

gminnych są zadowalające w stosunku do możliwości finansowych gminy. 

Planowane na 2020 rok zadania z zakresu utrzymania dróg gminnych również zostały 

dostosowane do przewidzianych w budżecie Gminy Borne Sulinowo środków finansowych. 

Podsumowując Komisja Budżetowo-Gospodarcza pozytywnie zaopiniowała realizację 

zadań dotyczących utrzymania dróg gminnych w 2019 roku oraz nie wnosi uwag do planowanych 

i częściowo zrealizowanych zadań w tym zakresie przewidzianych na 2020 rok.”. 

 

Pisemna opinia Komisji Budżetowo-Gospodarczej w tym zakresie stanowi załącznik nr 6 do 

protokołu. 

 

Po przedstawieniu opinii Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej dodał, że oczywiście 

mogłoby być tych inwestycji więcej, ale taki jaki mamy budżet, tyle realizujemy. 

 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol zapytał, czy ktoś z radnych ma uwagi lub pytania do opinii 

Komisji Budżetowo-Gospodarczej. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol przystąpił do realizacji pkt 8 pn. „Informacja na temat 

funkcjonowania systemu gospodarki odpadami komunalnymi w Gminie Borne Sulinowo za okres 

od 1 maja 2019 r. do 30 kwietnia 2020 r. oraz o wyniku przetargu na odbiór i transport odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości z terenu Gminy Borne Sulinowo.”. 
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Ad 8. 

 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol powiedział, że radni otrzymali informację na temat 

funkcjonowania systemu gospodarki odpadami komunalnymi w Gminie Borne Sulinowo za okres 

od 1 maja 2019 r. do 30 kwietnia 2020 r. oraz o wyniku przetargu na odbiór i transport odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości z terenu Gminy Borne Sulinowo. W dniu 

wczorajszym otrzymaliśmy także uzupełnienie zawierające szacowaną wartość zagospodarowania 

odpadów komunalnych zmieszanych i odpadów ulegających biodegradacji w MPGO Wardyń 

Górny zgodnie z zawartą umową wykonawczą na rok 2020. 

Powyższa informacja wraz z uzupełnieniem stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

Po tym zapytał, czy ktoś z radnych ma uwagi lub pytania do informacji. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol przystąpił do realizacji pkt 9 pn. „Sprawozdanie z realizacji 

Programu współpracy Gminy Borne Sulinowo z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 

2019 r.”. 

 

 

Ad 9. 

 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol powiedział, że radni otrzymali sprawozdanie z realizacji 

Programu współpracy Gminy Borne Sulinowo z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 

2019 r. Sprawozdanie było przedmiotem posiedzeń Komisji Rozwoju i Komisji Budżetowo-

Gospodarczej. 

Powyższe sprawozdanie stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

Po tym zwrócił się do komisji problemowych Rady Miejskiej o opinie. 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Paweł Sztyler przedstawił opinię komisji w brzmieniu: 

 „Komisja Rozwoju na posiedzeniu w dniu 26 maja 2020 r. analizowała sprawozdanie  

z realizacji Programu współpracy Gminy Borne Sulinowo z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami wymienionymi w art.3 ust.3 ustawy o działalności pożytku publicznego  

i o wolontariacie w 2019 roku. 

Z przedłożonego sprawozdania wynika, że podobnie jak w 2018 roku podejmowane przez 

lokalne kluby i stowarzyszenia działania - przy wsparciu środków finansowych z budżetu Gminy 

Borne Sulinowo - w wielu przypadkach miały charakter edukacyjny, profilaktyczny, 

prozdrowotny, kulturalny oraz wspierający aktywność dzieci, młodzieży i dorosłych mieszkańców 

Gminy Borne Sulinowo. 

 Zdaniem Komisji podejmowane działania w ramach uchwalonego Programu przyczyniły  

się do nawiązania pozytywnej współpracy pomiędzy organizacjami pozarządowymi  

a samorządem Gminy Borne Sulinowo.  

Organizacje pozarządowe mogły liczyć nie tylko na wsparcie finansowe samorządu, ale również 

na pomoc merytoryczną pracowników Urzędu Miejskiego, którzy m.in. udzielali pomocy  

w aplikowaniu o środki zewnętrzne, w pisaniu „miękkich” projektów, w wypełnianiu druków 

ofert i sprawozdań, w zakładaniu i rejestracji stowarzyszeń, klubów sportowych oraz tworzeniu 

statutów organizacji, a także informowali o szkoleniach organizowanych dla przedstawicieli 

organizacji pozarządowych.  
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 Podsumowując Komisja Rozwoju nie wniosła uwag do wykorzystania dotacji przez 

organizacje pozarządowe i wydała opinię pozytywną.”. 

Pisemna opinia komisji w tym zakresie stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej Arkadiusz Malarski przeczytał opinię komisji 

o treści: 

 „Komisja Budżetowo-Gospodarcza analizowała sprawozdanie z realizacji Programu 

współpracy Gminy Borne Sulinowo z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie  

w 2019 roku. 

 Po zapoznaniu się z powyższym sprawozdaniem Komisja nie wniosła uwag do realizacji 

przedmiotowego Programu, w tym wykorzystania dotacji przez organizacje pozarządowe. 

Wykorzystanie dotacji przez organizacje pozarządowe, które zostały przyznane w drodze 

konkursów organizowanych przez Burmistrza Bornego Sulinowa na kwotę 150.500,00zł oraz 

udzielonych w trybie pozakonkursowym na kwotę 55.350,00zł , nie budzi zastrzeżeń.   

Z przedłożonego sprawozdania wynika, że dotacje udzielone organizacjom pozarządowym  

w 2019 roku zostały wykorzystane zgodnie z przeznaczeniem. Podejmowane przez organizacje 

działania były efektywne i w wielu przypadkach opierały się na współpracy z lokalnym 

samorządem. Dowodem jest zawarcie 24 umów na realizację zadań w trybie tzw. „małych 

grantów” oraz 12 umów w ramach ogłoszonego przez Gminę Borne Sulinowo otwartego konkursu 

ofert.”. 

Pisemna opinia komisji w tym zakresie stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol zapytał, czy ktoś z radnych chce zabrać głos. 

 

Radny Dariusz Palicki powiedział, że rozmawiamy o działalności organizacji pożytku publicznego 

za 2019 rok, ale ma pytanie związane z finansami na rok 2020. Jest wiele zapytań od organizacji,    

tj. czy jest już jakiś pomysł i plan działań jeśli chodzi o finansowanie. Konkurs został 

rozstrzygnięty, wiele działań nie zostało zrealizowanych. Zapytał, czy organizacje  

i stowarzyszenia będą musiały zwrócić całą dotację. 

 

Burmistrz Dorota Chrzanowska odpowiedziała, iż w tej chwili mamy już stowarzyszenia, które 

stwierdziły, że nie zrealizują pewnych działań, więc zwróciły pieniądze. Prosiła, żeby pamiętać  

o tym, że obowiązuje sprawozdanie półroczne i jeżeli okaże się, że w tym sprawozdaniu 

półrocznym nie zostaną wykazane działania, stowarzyszenia będą musiały zwrócić środki.  

Na dzień dzisiejszy nie ma przepisów, które pozwalałyby te środki przesuwać. Cały czas 

czekamy, zobaczymy co się dalej wydarzy, czy będą mogły być realizowane zadania wpisane we 

wnioskach, czy też nie będzie możliwości zrealizowania tych zadań. Z pewnością jednak będą 

takie organizacje, które nie będą mogły zrealizować swoich działań, więc na dzień dzisiejszy będą 

musiały zwrócić pieniądze. 

 

Radny Dariusz Palicki zapytał, czy na dzień dzisiejszy nie ma wytycznych, przepisów prawa, żeby 

część środków można było przesunąć na inne obszary działania stowarzyszenia.   

 

Burmistrz Dorota Chrzanowska odpowiedziała, że na dzień dzisiejszy nie ma. 

 

Więcej głosu w tym punkcie obrad nie zabierano. 

 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol przystąpił do realizacji pkt 10 pn. „Zatwierdzenie planu 

pracy Komisji Rewizyjnej na 2020 rok (po zmianie).”. 
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Ad 10. 

 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol powiedział, że radni otrzymali projekt zmienionego planu 

pracy Komisji Rewizyjnej na 2020 rok. 

Konieczność zmiany planu pracy wyniknęła w związku z nieprzeprowadzeniem kontroli  

w jednostkach w miesiącach lutym, marcu, kwietniu i maju br. zgodnie z zatwierdzonym przez 

Radę Miejską w Bornem Sulinowie planem pracy Komisji Rewizyjnej (spowodowanym m.in. 

odwołaniem kontroli w Szkole Podstawowej w Jeleniu i wprowadzeniem obostrzeń w związku  

z rozprzestrzenianiem się koronawirusa). Projekt planu pracy Komisji Rewizyjnej uwzględnia 

zmiany zarówno terminów kontroli jak i zagadnień będących przedmiotem kontroli.  

Terminy realizacji poszczególnych zagadnień ustalono kwartałami, a nie jak dotychczas 

miesiącami. 

Zapytał, czy ktoś z radnych ma uwagi lub pytania do projektu planu pracy Komisji Rewizyjnej na 

2020 rok. 

 

Uwag i pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol przeprowadził głosowanie imienne nad zatwierdzeniem 

planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2020 rok (po zmianie): 

- za głosowało 13 radnych, 

- głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie zgłoszono. 

 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

Plan pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie na 2020 rok (po 

zmianach) został zatwierdzony i stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol przystąpił do realizacji pkt 11 pn. „Podjęcie uchwał  

w sprawach”. 

 

 

 

Ad 11. 

Podjęcie uchwał. 

 

11.1 

 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol powiedział, że projekt uchwały dotyczy wyrażenia zgody na 

dzierżawę na okres do 3 lat nieruchomości stanowiącej własność Gminy Borne Sulinowo 

(nieruchomość gruntowa niezabudowana, oznaczona działką nr 1/171 w m. Borne Sulinowo). 

Po tym zwrócił się do Komisji Budżetowo-Gospodarczej o opinię odnośnie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej Arkadiusz Malarski powiedział, że komisja 

wydała opinię pozytywną. 

 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol zwrócił się do radnych, czy mają pytania do projektu 

uchwały. 

 

Pytań nie zgłoszono. 
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Przewodniczący RM Mariusz Gorgol przeprowadził głosowanie imienne nad projektem uchwały: 

- za głosowało 12 radnych, 

- przeciw nie głosował żaden radny, 

- wstrzymała się od głosu 1 radna. 

 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

Uchwała Nr XX/251/2020 Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie z dnia 28 maja 2020r.  

w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę na okres do 3 lat nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Borne Sulinowo została podjęta i stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

 

 

11.2 

 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol powiedział, że projekt uchwały dotyczy wyrażenia zgody na 

dzierżawę na okres do 5 lat nieruchomości stanowiącej własność Gminy Borne Sulinowo (część 

nieruchomości gruntowej tj. 200 m
2
, wydzielonej z działki nr 69 w m. Kłomino). 

Po tym zwrócił się do Komisji Budżetowo-Gospodarczej o opinię odnośnie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej Arkadiusz Malarski powiedział, że komisja 

wydała opinię pozytywną. 

 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol zwrócił się do radnych, czy mają pytania do projektu 

uchwały. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol przeprowadził głosowanie imienne nad projektem uchwały: 

- za głosowało 13 radnych, 

- głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie zgłoszono. 

 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

Uchwała Nr XX/252/2020 Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie z dnia 28 maja 2020r.  

w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę na okres do 5 lat nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Borne Sulinowo została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 16 do 

protokołu. 

 

 

11.3 

 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol powiedział, że projekt uchwały dotyczy wyrażenia zgody na 

dzierżawę na okres do 5 lat nieruchomości stanowiącej własność Gminy Borne Sulinowo (część 

nieruchomości gruntowej tj. 642 m
2
, wydzielonej z działki nr 18/1 w m. Juchowo). 

Po tym zwrócił się do Komisji Budżetowo-Gospodarczej o opinię odnośnie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej Arkadiusz Malarski powiedział, że komisja 

wydała opinię pozytywną. 
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Przewodniczący RM Mariusz Gorgol zwrócił się do radnych, czy mają pytania do projektu 

uchwały. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol przeprowadził głosowanie imienne nad projektem uchwały: 

- za głosowało 13 radnych, 

- głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie zgłoszono. 

 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

 

Uchwała Nr XX/253/2020 Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie z dnia 28 maja 2020r.  

w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę na okres do 5 lat nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Borne Sulinowo została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 18 do 

protokołu. 

 

 

11.4 

 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol powiedział, że projekt uchwały dotyczy wyrażenia zgody na 

dzierżawę na okres do 5 lat nieruchomości stanowiącej własność Gminy Borne Sulinowo 

(nieruchomość gruntowa niezabudowana, oznaczona działką nr 579/4 w m. Łubowo). 

Po tym zwrócił się do Komisji Budżetowo-Gospodarczej o opinię odnośnie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej Arkadiusz Malarski powiedział, że komisja 

wydała opinię negatywną z racji tego, iż jedna z Pań radnych zwróciła uwagę na położenie tej 

nieruchomości. Jest to działka położona w bliskości jeziora Lubicko, więc komisja zaczęła 

zastanawiać się czy nie można tej działki w inny sposób zagospodarować tj. sprzedać jako działkę 

rolną lub dokonać zmiany w planie, podzielić i sprzedać z korzyścią dla budżetu. Dlatego 

zaopiniowano negatywnie, żeby zbadać te możliwości, porozmawiać z planistami czy byłaby 

możliwość zmiany w planie zagospodarowania przestrzennego na budownictwo jednorodzinne, 

letniskowe. Jeżeli powiedzą, że nie, to po prostu podejmiemy tą uchwałę na następnej sesji. 

 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol zwrócił się do burmistrza o ustosunkowanie do opinii 

Komisji Budżetowo-Gospodarczej. 

 

Zastępca Burmistrza Bogdan Korpal odpowiedział, że prace związane ze zmianą planu 

przestrzennego zagospodarowania dla obrębu Łubowo trwają i ta działka nie będzie przeznaczona 

pod zabudowę, czyli dalej pozostanie rolną. Nie jest tam planowana zmiana przeznaczenia pod 

zabudowę, ponieważ realizujemy w tamtym obszarze zabudowę dla naszych działek gminnych, 

ale pod kątem wykorzystania na pole namiotowe, obszar rekreacji nadjeziorny. Wykorzystanie na 

cele, żeby sprzedawać grunty rolne w tym położeniu, wydaje się na razie niecelowe, bo ceny 

gruntów rolnych nie są zbyt duże. Jeśli rada nie podejmie uchwały, to zastanowimy się jaką inną 

formę zastosować, np. kontynuować dalszą dzierżawę. Nie można dopuścić do tego, żeby ta 

działka leżała odłogiem, bo to nie jest celowe. Zaznaczył, że pieniądze jakie gmina uzyskiwała za 

dzierżawę tej działki, to nie były pieniądze typowe dla działki rolnej, ponieważ ta działka była 

wydzierżawiona w przetargu. Uzyskała kilkakrotnie wyższą cenę niż typowa działka rolna. 

Będziemy rozważać dalsze kroki w zależności od podjętej decyzji przez radę. 

 

Radny Arkadiusz Malarski powiedział, że tej informacji nie uzyskali na posiedzeniu komisji. 

Teraz rozumie, że kwestia tej działki została zbadana i zmienia postać rzeczy, ale brakuje jeszcze 
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jednej rzeczy tj. jaką kwotę uzyskano z tytułu tej dzierżawy. Na posiedzeniu komisji rozważano 

też kwestię ceny, ale kwota 500,00zł wydawała się za mała, natomiast sprzedaż tej nieruchomości 

byłaby bardziej opłacalna. Jeśli cena była kilkakrotnie wyższa - to zmienia postać rzeczy. 

 

Zastępca Burmistrza Bogdan Korpal powiedział, że następna dzierżawa w przetargu 

nieograniczonym też jest możliwa i z uwagi, że położenie tej działki jest atrakcyjne, być może ta 

kwota będzie podobna, ale gwarancji nie dajemy. Natomiast dla dzierżawcy, który bierze na 

następny okres, na pewno nie byłaby to cena mniejsza niż dotychczas. Podał przykład ceny  

w granicach od 160,00zł do 1000,00zł na rok. 

  

Radna Elżbieta Niepelt zapytała, czy w związku z tymi wątpliwościami można skrócić okres 

dzierżawy. 

 

Zastępca Burmistrza Bogdan Korpal odpowiedział, że nawet jak powstały wątpliwości, decyzją 

rady jest skierowanie sprawy do ponownego rozpatrzenia. Myśli, że ogłoszony zostanie ponowny 

przetarg nieograniczony i ta osoba, jeżeli będzie zainteresowana, to też w nim wystąpi. 

 

Radny Arkadiusz Malarski zaznaczył, że Komisja Budżetowo-Gospodarcza - jak jej nazwa 

wskazuje - też ma dbać o budżet gminy i zastanawiać się nad różnymi kwestiami związanymi  

z wpływami do budżetu. 

 

Zastępca Burmistrza Bogdan Korpal odpowiedział, że jest to zrozumiałe i obojętnie jaka będzie 

decyzja rady, rozwiązania dalsze się znajdą. 

 

Radna Marzena Gąsienica powiedziała, że tu była również kwestia uzasadnienia w jakim celu ta 

działka będzie wykorzystywana. Powinno zostać nadmienione, w jakim celu będzie 

wykorzystywana, bo nie w takim jaki podano w uzasadnieniu. 

 

Zastępca Burmistrza Bogdan Korpal powiedział, że jest to grunt rolny o klasie VI, który był 

utrzymywany właściwie w stanie istniejącym – rosła tam trawa i drzewa typu samosiejki, bo 

działka usytuowana jest obok kompleksu leśnego. 

 

Więcej głosu nie zabierano. 

 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol przeprowadził głosowanie imienne nad projektem uchwały: 

- za głosował 1 radny, 

- przeciw głosowało 6 radnych, 

- wstrzymało się od głosu 6 radnych. 

 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

 

Uchwała Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę na 

okres do 5 lat nieruchomości stanowiącej własność Gminy Borne Sulinowo (nieruchomość 

gruntowa niezabudowana, oznaczona działką nr 579/4 w m. Łubowo) nie została podjęta.  

 

Projekt uchwały w tym zakresie stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 
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11.5 

 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol powiedział, że projekt uchwały dotyczy wyrażenia zgody na 

dzierżawę na okres do 10 lat nieruchomości stanowiącej własność Gminy Borne Sulinowo (część 

nieruchomości gruntowej tj. 346 m
2
, wydzielonej z działki nr 1/2 w m. Borne Sulinowo). 

Po tym zwrócił się do Komisji Budżetowo-Gospodarczej o opinię odnośnie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej Arkadiusz Malarski powiedział, że komisja 

wydała opinię pozytywną. 

 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol zwrócił się do radnych, czy mają pytania do projektu 

uchwały. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol przeprowadził głosowanie imienne nad projektem uchwały: 

- za głosowało 13 radnych, 

- głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie zgłoszono. 

 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

 

Uchwała Nr XX/254/2020 Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie z dnia 28 maja 2020r.  

w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę na okres do 10 lat nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Borne Sulinowo została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 22 do 

protokołu. 

 

 

11.6 

 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol powiedział, że projekt uchwały dotyczy wyrażenia zgody na 

dzierżawę na okres do 10 lat nieruchomości stanowiącej własność Gminy Borne Sulinowo (część 

nieruchomości gruntowej tj. 30 m
2
, wydzielonej z działki nr 59/4 w m. Borne Sulinowo). 

Po tym zwrócił się do Komisji Budżetowo-Gospodarczej o opinię odnośnie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej Arkadiusz Malarski powiedział, że komisja 

wydała opinię pozytywną. 

 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol powiedział, że ma małą uwagę, a mianowicie, żeby te mapki 

z działkami były bardziej czytelne, bo mieszka w Bornem Sulinowie, ale nie wie dokładnie, gdzie 

ta działka leży, który to jest fragment. 

 

Radny Arkadiusz Malarski powiedział, że na posiedzeniu Komisji Budżetowo-Gospodarczej 

temat mapek również był podjęty, ponieważ jedna z Pań radnych też zwróciła na to uwagę. 

Ustaliliśmy z Panem Burmistrzem, że te mapki będą niejako do każdej uchwały dwie tj. bardziej 

ogólna i bardziej szczegółowa, oczywiście przy tych projektach uchwał, gdzie będzie to 

wymagane. 

 

Radna Joanna Grosicka powiedziała, że to ona zgłaszała do radnego Malarskiego prośbę  

o przekazanie na Komisji Budżetowo-Gospodarczej, że mapki są mało czytelne, bo one się 

zmieniły, a wcześniej były bardziej czytelne. Brakuje jej też w uzasadnieniu wskazania 

konkretnego, jaka działalność na tych działkach będzie prowadzona. Poinformowała, że pojechała 
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tam i obejrzała tę działeczkę i okazało się, że są to ogródki działkowe. Wystarczyło tylko napisać 

w uzasadnieniu, że są to ogródki działkowe i wówczas nie budziłoby to żadnych pytań  

i kontrowersji. 

 

Zastępca Burmistrza Bogdan Korpal powiedział, że uwagi co do czytelności map trzeba przyjąć  

i na pewno ten element zostanie poprawiony. Szczegółowość opisów też są w stanie poprawić. Na 

usprawiedliwienie powiedział, że w ostatnim czasie były problemy w Referacie Gospodarki 

Nieruchomościami, ale teraz jest już pełna obsada i myśli, że te sprawy pójdą jeszcze lepiej niż do 

tej pory. Prosił, że jak będą odbywały się posiedzenia komisji, to żeby w nich uczestniczył 

pracownik z dokumentacją i wtedy na bieżąco z dokumentacji więcej można odczytać.  

 

Więcej głosu nie zabierano. 

 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol przeprowadził głosowanie imienne nad projektem uchwały: 

- za głosowało 13 radnych, 

- głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie zgłoszono. 

 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

 

Uchwała Nr XX/255/2020 Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie z dnia 28 maja 2020r.  

w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę na okres do 10 lat nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Borne Sulinowo została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 24 do 

protokołu. 

 

 

11.7 

 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol powiedział, że projekt uchwały dotyczy wyrażenia zgody na 

użyczenie na okres do 5 lat nieruchomości stanowiącej własność Gminy Borne Sulinowo (część 

nieruchomości gruntowej tj. 500 m
2
, wydzielonej z działki nr 62/34 w m. Borne Sulinowo). 

Po tym zwrócił się do Komisji Budżetowo-Gospodarczej o opinię odnośnie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej Arkadiusz Malarski powiedział, że komisja 

wydała opinię pozytywną. 

 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol zwrócił się do radnych, czy mają pytania do projektu 

uchwały. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol przeprowadził głosowanie imienne nad projektem uchwały: 

- za głosowało 13 radnych, 

- głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie zgłoszono. 

 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 

 

Uchwała Nr XX/256/2020 Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie z dnia 28 maja 2020r.  

w sprawie wyrażenia zgody na użyczenie na okres do 5 lat nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Borne Sulinowo została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 26 do 

protokołu. 
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11.8 

 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol powiedział, że projekt uchwały dotyczy ustalenia dopłat do 

cen wody i odprowadzonych ścieków dla wybranych taryfowych grup odbiorców usług. 

Po tym zwrócił się do Komisji Budżetowo-Gospodarczej i Komisji Rozwoju o opinie odnośnie 

projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej Arkadiusz Malarski powiedział, że komisja 

wydała opinię pozytywną. 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Paweł Sztyler powiedział, że komisja wydała opinię również 

pozytywną. 

 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol zwrócił się do radnych, czy mają pytania do projektu 

uchwały. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol przeprowadził głosowanie imienne nad projektem uchwały: 

- za głosowało 13 radnych, 

- głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie zgłoszono. 

 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 27 do protokołu. 

 

Uchwała Nr XX/257/2020 Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie z dnia 28 maja 2020r.  

w sprawie ustalenia dopłat do cen wody i odprowadzonych ścieków dla wybranych 

taryfowych grup odbiorców usług została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 28 do 

protokołu. 

 

 

11.9 

 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol powiedział, że projekt uchwały dotyczy wykazu kąpielisk na 

terenie Gminy Borne Sulinowo w 2020 roku. 

Po tym zwrócił się do Komisji Rozwoju i Komisji Budżetowo-Gospodarczej o opinie odnośnie 

projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Paweł Sztyler powiedział, że komisja wydała opinię 

pozytywną. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej Arkadiusz Malarski powiedział, że komisja 

wydała opinię również pozytywną. 

 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol zwrócił się do radnych, czy mają pytania do projektu 

uchwały. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol przeprowadził głosowanie imienne nad projektem uchwały: 

- za głosowało 13 radnych, 
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- głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie zgłoszono. 

 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 29 do protokołu. 

 

Uchwała Nr XX/258/2020 Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie z dnia 28 maja 2020r.  

w sprawie wykazu kąpielisk na terenie Gminy Borne Sulinowo w 2020 roku została podjęta 

jednogłośnie i stanowi załącznik nr 30 do protokołu. 

 

 

11.10 

 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol powiedział, że projekt uchwały dotyczy określenia sezonu 

kąpielowego na  terenie Gminy Borne Sulinowo w 2020 roku. 

Po tym zwrócił się do Komisji Rozwoju i Komisji Budżetowo-Gospodarczej o opinie odnośnie 

projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Paweł Sztyler powiedział, że komisja wydała opinię 

pozytywną. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej Arkadiusz Malarski powiedział, że komisja 

wydała opinię również pozytywną. 

 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol zwrócił się do radnych, czy mają pytania do projektu 

uchwały. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol przeprowadził głosowanie imienne nad projektem uchwały: 

- za głosowało 13 radnych, 

- głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie zgłoszono. 

 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 31 do protokołu. 

 

Uchwała Nr XX/259/2020 Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie z dnia 28 maja 2020r.  

w sprawie określenia sezonu kąpielowego na  terenie Gminy Borne Sulinowo w 2020 roku 

została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 32 do protokołu. 

 

 

11.11 

 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol powiedział, że projekt uchwały dotyczy wprowadzenia 

zmian w budżecie Gminy Borne Sulinowo na 2020 rok, do projektu uchwały została 

wprowadzona autopoprawka (zwiększenie dochodów budżetu gminy o kwotę 176.932,49zł, 

zmniejszenie dochodów budżetu gminy o kwotę 32.130,68zł oraz zwiększenie wydatków budżetu 

gminy o kwotę 144.801,81zł).   

Autopoprawka stanowi załącznik nr 33 do protokołu. 

Po tym zwrócił się do Komisji Budżetowo-Gospodarczej i Komisji Rozwoju o opinie odnośnie 

projektu uchwały. 

  

Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej Arkadiusz Malarski powiedział, że komisja 

wydała opinię pozytywną. 
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Przewodniczący Komisji Rozwoju Paweł Sztyler powiedział, że komisja wydała opinię również 

pozytywną. 

 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol zwrócił się do radnych, czy mają pytania do projektu 

uchwały. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol przeprowadził głosowanie imienne nad projektem uchwały 

uwzględniającym autopoprawkę: 

- za głosowało 13 radnych, 

- głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie zgłoszono. 

 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 34 do protokołu. 

 

Uchwała Nr XX/260/2020 Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie z dnia 28 maja 2020r.  

w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Borne Sulinowo na 2020 rok została 

podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 35 do protokołu. 

 

 

11.12 

 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol powiedział, że projekt uchwały dotyczy ustalenia terminu 

zebrania wiejskiego, na którym ma być dokonany wybór sołtysa (Sołectwa Silnowo i Uniemino). 

Projekt uchwały został wprowadzony w dniu sesji i nie był opiniowany przez Komisję 

Budżetowo-Gospodarczą.  

Po tym zwrócił się do radnych, czy mają pytania do projektu uchwały. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol przeprowadził głosowanie imienne nad projektem uchwały: 

- za głosowało 13 radnych, 

- głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie zgłoszono. 

 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 36 do protokołu. 

 

Uchwała Nr XX/261/2020 Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie z dnia 28 maja 2020r.  

w sprawie ustalenia terminu zebrania wiejskiego, na którym ma być dokonany wybór 

sołtysa została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 37 do protokołu. 

 

 

11.13 

 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol powiedział, że projekt uchwały dotyczy ustalenia terminu 

zebrania wiejskiego, na którym ma być dokonany wybór rady sołeckiej (sołectwo Śmiadowo). 

Projekt uchwały został wprowadzony w dniu sesji i nie był opiniowany przez Komisję 

Budżetowo-Gospodarczą.  

Po tym zwrócił się do radnych, czy mają pytania do projektu uchwały. 

 

Pytań nie zgłoszono. 
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Przewodniczący RM Mariusz Gorgol przeprowadził głosowanie imienne nad projektem uchwały: 

- za głosowało 13 radnych, 

- głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie zgłoszono. 

 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 38 do protokołu. 

 

Uchwała Nr XX/262/2020 Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie z dnia 28 maja 2020r.  

w sprawie ustalenia terminu zebrania wiejskiego, na którym ma być dokonany wybór rady 

sołeckiej została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 39 do protokołu. 

 

 

11.14 

 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol powiedział, że projekt uchwały dotyczy ustalenia terminu 

zebrania, na którym ma być dokonany wybór rady osiedla (Osiedle Nr 1 w Bornem Sulinowie). 

Projekt uchwały został wprowadzony w dniu sesji i nie był opiniowany przez Komisję 

Budżetowo-Gospodarczą.  

Po tym zwrócił się do radnych, czy mają pytania do projektu uchwały. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol zaapelował do mieszkańców Osiedla Nr 1 w Bornem 

Sulinowie, którzy oglądają sesję Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie, aby przyszli na zebranie, 

by tę radę osiedla wybrać i pracować wspólnie. 

 

Po tym przeprowadził głosowanie imienne nad projektem uchwały: 

- za głosowało 13 radnych, 

- głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie zgłoszono. 

 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 40 do protokołu. 

 

Uchwała Nr XX/263/2020 Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie z dnia 28 maja 2020r.  

w sprawie ustalenia terminu zebrania, na którym ma być dokonany wybór rady osiedla 

została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 41 do protokołu. 

 

Opinie Komisji Budżetowo-Gospodarczej oraz Komisji Rozwoju odnośnie analizowanych 

projektów uchwał stanowią załączniki nr 42 i nr 43 do protokołu. 

 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol przystąpił do realizacji pkt 12 pn. „Interpelacje i zapytania 

radnych.”. 

 

 

Ad 12. 

 

W punkcie sesji „Interpelacje i zapytania radnych” głosu nie zabierano. 

 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol przystąpił do realizacji pkt 13 pn. „Wolne wnioski  

i informacje.”. 
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Ad 13. 

 

W punkcie sesji „Wolne wnioski i informacje” głos zabrali: 

 

 Przewodniczący RM Mariusz Gorgol poinformował, że drogą mejlową został przekazany 

przez posła RP Piotra Benedykta Zientarskiego List Gratulacyjny z okazji 30-lecia 

odrodzonego samorządu terytorialnego i 20-lecia uchwalenia Dnia Samorządu Terytorialnego. 

 

 Radny Dariusz Palicki powiedział, że szkoły i przedszkola wróciły do pracy w stacjonarnej 

formie po długim okresie. Po tym zapytał Panią Burmistrz, czy ma informację z tego tygodnia 

na temat działalności naszych szkół. 

 

Burmistrz Dorota Chrzanowska odpowiedziała, że tylko szkoła w Bornem Sulinowie prowadzi 

zajęcia opiekuńcze. Nie prowadzi zajęć dydaktycznych, tylko są to zajęcia opiekuńcze. Do 

pozostałych szkół rodzice nie zgłosili takich potrzeb. Przygotowuje się w tej chwili do 

zbierania informacji od rodziców i od uczniów, jeśli chodzi o konsultacje. Dzisiaj nie ma 

jeszcze informacji, kiedy odbędą się te konsultacje. Dla nas jest to ważne, bo prawdopodobnie 

trzeba będzie zorganizować dojazd do szkół, jeżeli będzie zainteresowanie. W momencie, 

kiedy tylko było to dozwolone, uruchomiło się prywatne przedszkole i klub malucha 

„Dominik”. Pozostałe nauczanie odbywa się zdalnie. Po tym poinformowała, że 61 

komputerów zostało zakupionych i tam, gdzie była potrzeba zgłoszona przed dyrektorów, te 

komputery dotarły do dzieci, które je potrzebowały. Zdarzyły się też sytuacje, że w momencie 

gdy rodzice dowiedzieli się, że komputery nie będą własnością dzieci, odmówili przyjęcia tego 

sprzętu. Środki, które zostały wydane przez nas na zakup tego sprzętu, zostały nam zwrócone. 

Jeżeli faktycznie dalej będzie można korzystać z pieniędzy, które są na to przeznaczone, to 

będziemy chcieli w całości wykorzystać i doposażyć uczniów w sprzęt. Przewiduje się, że być 

może zdarzyć się tak, iż od jesieni dalej będzie prowadzone nauczanie zdalne.  

 

 Radna Izabela Jadwiżyc na ręce Pani Burmistrz złożyła serdeczne podziękowania  

i pogratulowała takiego zaangażowania i takiej postawy, jaka miała miejsce dla naszych 

wszystkich ozdrowieńców na terenie Gminy Borne Sulinowo w związku z pandemią 

koronawirusa. 

 

 Radny Arkadiusz Malarski nawiązując do poruszonej kwestii wycięcia lip w związku  

z remontem drogi, o której mówił podczas przedstawiania sprawozdania przez Powiatowy 

Zarząd Dróg, zwrócił się z prośbą do radnych, żeby o tym mówiono w jak najszerszym gronie. 

Szkoda tego krajobrazu, bo jest to duża wartość dla naszej gminy – ludzie przyjeżdżają i się 

zachwycają tym między innymi. Szkoda, żebyśmy to utracili, dlatego prosił o rozważenie, czy 

ta droga jest ważniejsza, czy krajobraz jest ważny. Poinformował, że mamy jeszcze kilka 

takich alei powiatowych m.in. przy drodze powiatowej do Piławy. Może się zdarzyć, że kiedyś 

też ją utracimy. 

 

 Radna Joanna Grosicka poinformowała, że wszystkie wnioski drogowe składane o zewnętrzne 

dofinansowania przechodzą przez jej ręce. Powiedziała, że wie, kto wykonuje projekt 

budowlany do przebudowy tej drogi, natomiast Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg 

nieprecyzyjnie odniósł się, że to Zarząd albo Rada Powiatu podejmie decyzję, jak ta część 

drogi będzie wykonana tj. czy to będzie zgodnie z rozporządzeniem do 6 metrów plus po 1 

metrze pobocza. Zwróciła uwagę, że wykonawca projektu kończy pracę w lipcu, w związku  

z tym na pewno ma już wytyczne czy projekt będzie w postaci 6 m + pobocze, czy projekt 

będzie obejmował tzw. mijanki. Odstępstwa polegają na tym, że droga musi zostać 

jednojezdniowa 3,5 m i muszą być robione mijanki tzw. zatoczki oddalone od siebie o 1 km  
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i musi być zachowana widoczność od jednej zatoczki do drugiej. Pozwoliłoby to zachować 

większą liczbę tych drzew, bo wycięta byłaby lipa co tam któraś. Powiedziała, że jutro upewni 

się w pracy, jak ten projekt został zlecony do wykonania, czy już z lipami, czy zgodnie  

z rozporządzeniem. Jutro taką informację może przekazać Przewodniczącemu Komisji 

Budżetowo-Gospodarczej. Jeżeli projekt zakłada budowę 6 m jezdni, to ani Rada Powiatu ani 

Zarząd Powiatu nie zmieni tej decyzji, chyba że zleci inny projekt. 

 

 Radny Arkadiusz Malarski uważa, iż skoro na całym świecie można robić, że jezdnia zostaje 

3,5 metrową a zatoczki robi się co ileś tam metrów, to u nas też tak można robić. Każdy ma 

jakąś tam wrażliwość estetyczną, wrażliwość na to co nas otacza, więc prosił o rozważenie, 

czy to ma sens. 

 

 Burmistrz Dorota Chrzanowska powiedziała, że zgadza się ze stanowiskiem radnego 

Malarskiego, bo miała wielki dylemat w drodze Piława – Dolne Silnowo. Niemniej jednak 

prosiła, żeby pamiętać, że te lipy mają już swoje lata i być może przycinka sanitarna jest im 

potrzebna również ze względów bezpieczeństwa. Jest to trudna decyzja, rozumie te dylematy, 

bo aleja jest przepiękna i jedyna w swoim rodzaju. Na pewno stanowi duże utrudnienie dla 

mieszkańców codziennie korzystających z tej drogi, szczególnie wtedy, kiedy liście tam 

zalegają i to pobocze jest bardzo miękkie. Myśli, że tych plusów i minusów jest po równo  

z każdej ze stron. Mijanki byłyby na pewno bardzo dobrym rozwiązaniem i faktycznie 

ocaleniem jak największej ilości drzew. Nie wie, czy to będzie takie proste, żeby dostać 

pozwolenie na wycinkę tych drzew, bo może wcale niekoniecznie, ale jest to problem powiatu. 

Jak najbardziej jest za tym, żeby były takie enklawy alei, tym bardziej że natężenie ruchu nie 

jest duże. Mieszkańcy byliby wdzięczni, gdyby ta droga była w miarę równa i pobocze 

utwardzone, bo ono rozwiązałoby problem wymijania się. 

 

 Radny Arkadiusz Malarski powiedział, iż rozumie, że jest to droga powiatowa i jak gdyby nie 

mamy wpływu na to, co się tam zadzieje. Jednak droga powiatowa przebiega przez teren 

Gminy Borne Sulinowo, której jesteśmy gospodarzem. Ludzie przyjeżdżają do nas z jakiegoś 

powodu, m.in. z powodu takich miejsc. Nasz biznes turystyczny jest podstawową gałęzią 

biznesu na terenie naszej gminy i jeżeli będziemy takich miejsc pozbawiać się, to pozbawiamy 

się w pewnym sensie walorów, które powodują, że ludzie tu przyjeżdżają. 

 

 Przewodniczący RM Mariusz Gorgol powiedział, iż chyba Starostwo Powiatowe wnikliwie się 

przyjrzy tej sytuacji. Kondycja zdrowotna tych drzew może być różna, nie wiemy w jakim one 

są stanie. Uważa, że jeśli ktoś miałby tam stracić choć jedno życie, to on by wolał tą lipę 

wyciąć. Prosił, żeby zastanowić się czy nie lepiej czasami ściąć i nasadzić nowe drzewa. 

 

 Zastępca Burmistrza Bogdan Korpal powiedział, że podobna sprawa była w przypadku drogi 

Piława - Dolne Silnowo. Poinformował, że ostatnio przynajmniej raz w tygodniu był na tej 

drodze (miał spotkania) i też podobna sytuacja z tymi alejami i stanem faktycznym. Będzie 

proponował, żeby wnioskować o wykonanie cięć sanitarnych przynajmniej po prawej stronie 

w większości stanu drzew. Część tych drzew jest sucha, konary będą opadać sukcesywnie  

i będziemy zmuszeni kolejne pieniądze wydać, żeby docelowo na tej drodze te przycinki 

zrobić, bo w pewnym momencie staną się niebezpieczne. Przez wiele lat nie było tam żadnych 

cięć sanitarnych, a utrzymanie zieleni w pasach drogowych jest istotne i temu też będziemy 

musieli się bardziej przyjrzeć w przyszłości. 

 

 Przewodniczący RM Mariusz Gorgol zwrócił się do radnych, którzy jeszcze nie złożyli 

oświadczeń majątkowych, o jak najszybsze ich złożenie. W poniedziałek upływa termin 

ostateczny. 
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Więcej głosu w tym punkcie obrad nie zabierano. 

 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol przystąpił do realizacji pkt 14 pn. „Ustalenie terminu 

następnej sesji.”. 

 

 

 

Ad 14. 

 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol powiedział, że proponuje ustalić termin kolejnej sesji na 

dzień 25 czerwca 2020 r. (czwartek) o godz. 14.30. 

 

Tematem sesji - oprócz punktów regulaminowych - będzie m.in.: 

1. Informacja na temat przygotowania Gminy Borne Sulinowo do sezonu turystycznego  

w 2020 roku.  

2. Opieka zdrowotna w Gminie Borne Sulinowo, realizacja świadczeń medycznych w 2019 roku, 

kontrakty na 2020 rok, problemy i zamierzenia na przyszłość. 

Podjęcie uchwały w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Bornem Sulinowie. 

3. Rozpatrzenie raportu o stanie Gminy Borne Sulinowo. 

4. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Borne Sulinowo za 2019 rok, 

sprawozdania finansowego Gminy Borne Sulinowo za 2019 rok oraz informacji o stanie 

mienia komunalnego Gminy Borne Sulinowo. 

5. Podjęcie uchwał. 

 

Po tym Przewodniczący RM Mariusz Gorgol przystąpił do realizacji pkt 15 pn. „Zamknięcie 

sesji.”. 

 

 

Ad 15. 

 

W związku z wyczerpaniem ustalonego porządku obrad, Przewodniczący RM Mariusz Gorgol 

zamknął XX Sesję Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie.  

 

Sesja Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie trwała od godz. 14.30 do godz. 16.05. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

Protokołowała: 

Anna Łozińska 

 


